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Besluitenlijst Domeinvergadering Economie & Cultuur 

10 december 2024 
 
Aanvang:  19:30 uur 
Vergaderlocatie: Raadzaal 
Domeinvoorzitter: Bert Jongen 
Domeingriffier:  Niels Meijers  
 
Aanwezige fracties: SPM, GroenLinks, D66, CDA, PvdA, Partij Veilig Maastricht, VVD, Partij voor de 
Dieren, VOLT, SP, 50PLUS, SAB, Maastricht van Nu, Liberale Partij Maastricht. 
Afgemelde fracties: Forum voor Democratie en M:oed.  
 
Aanwezige domeinleden: Harry Mevissen (SPM), Henny Willems (SPM), Lex Vos (GroenLinks), Luc 
Callemeijn (GroenLinks), Miriam El fassih (D66), Luc Schoonbrood (CDA), Nol Beckers (CDA), Thomas 
Elliot (PvdA), Henri Borgignons (PvdA), John Voorst (Partij Veilig Maastricht),  Pascal Ruijters (Partij 
Veilig Maastricht), Calvin Klein (VVD), Harold Dello (PvdD), Ryan Wilmes (Volt), Jack van Gelooven (SP), 
Youri van Mullem (SP), Bennie van Est (50PLUS), John Gunther (SAB), Kitty Nuyts (Liberale Partij 
Maastricht), Bert Garnier (Maastricht van NU), Marie Klassen (Maastricht van NU).  
 
Afgemelde domeinleden:, Lex Borghans (M:OED), Jos Boelen (SPM), Ria Strik (PvdD), Romy Frijters 
(Volt).   
 
Aanwezig college: Wethouders Aarts, Mackus en Bastiaens. 
 

1. Opening, vaststellen agenda en besluitenlijst (mondeling) 
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur en  constateert dat voldoende fracties 
aanwezig zijn voor het quorum. De voorzitter geeft aan dat hij het voorzitterschap bij de 
behandeling van agendapunt 5 (onderzoek rekenkamer Geusseltbad) overdraagt aan de heer 
Nol Beckers (vicevoorzitter) vanwege zijn directe betrokkenheid bij dit dossier als voormalig 
wethouder. 
 
De besluitenlijsten van de domeinvergadering van 6 november 2024 wordt ongewijzigd 
vastgesteld.  

 
2. Mededelingen, status toezeggingen en moties (mondeling)  

Er zijn geen mededelingen.  
Op de lijst van toezeggingen en moties zijn geen op- of aanmerkingen en vragen. 
Wethouder Aarts geeft ter afdoening van de toezegging “blurring rechtstraat” een 
terugkoppeling dat met de initiatiefnemers is gesproken en er geen sprake is van blurring.  
De heer van Est (50PLUS) geeft aan dat er een toezegging met datum uit 2016 op de lijst 
staat die niet juist is. Hij verzoekt dit na te kijken en aan te passen.  
 

3. Rondvraag aan het college (mondeling) 
Er zijn geen vragen aangekondigd. Er wordt gebruik van gemaakt van de rondvraag. 
De heer Schoonbrood (CDA) vraagt aan de wethouder om notulen te maken van het gesprek 
met Intratuin. De wethouder geeft aan dat dit niet gebruikelijk is en tevens door adviseurs 
wordt ontraden mede omdat er dan ook meer ruimte is voor brainstormen. Diverse andere 
fracties geven ook aan behoefte te hebben aan een weergave van het gesprek. De wethouder 
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geeft nogmaals aan transparant te zijn en biedt als oplossing aan om een terugkoppeling te 
geven van de uitkomst van het gesprek.  
  

Toezegging:  
Wethouder Aarts zegt toe: een terugkoppeling te geven van de uitkomst van het gesprek.  

 
4. Jaarplanning (ter informatie) 

De jaarplanning wordt voor kennisgeving aangenomen.  
              
       De voorzitter schorst kort de vergadering om plaats te maken voor de vicevoorzitter. 
 

5. Rekenkamerrapport opvolgonderzoek Geusseltbad (politieke bespreking) 
Het domein bespreekt het raadsvoorstel 92-2024 Rekenkamerrapport opvolgonderzoek 
Geusseltbad (september 2024) in twee delen: een informatief deel en een politiek deel. De 
presentatie is gepubliceerd bij de agendastukken.   
 

Toezegging:  
De heer Janssen van de rekenkamer zegt toe: de twee technische vragen van de heer van 
Est (50PLUS) schriftelijk te beantwoorden. De te beantwoorden vragen zijn: de toelichting 
op het afwijken ten aanzien van de onjuiste correctie van de post kapitaallasten en de 
toelichting op de verschillen in het overzicht door de rekenkamer (pag. 18/19) en het 
vergelijkbaar overzicht opgemaakt door het college (pag. 31/31).    

 
De heer van Est (50PLUS) verzoekt de voorzitter de behandeling van het politieke deel uit te 
stellen wegens het ontbreken van relevante informatie die volgt uit de toegezegde schriftelijke 
beantwoording waardoor het politieke debat niet voldoende kan worden gevoerd. Het domein 
gaat unaniem akkoord met dit verzoek.   

 
Het domein adviseert de behandeling van het raadsvoorstel rekenkamerrapport 
opvolgonderzoek Geusseltbad in de gemeenteraad van 17 december 2024 uit te stellen en 
deze te behandelen in de gemeenteraadsvergadering van 28 januari 2025.  

  
        De vicevoorzitter schorst kort de vergadering om plaats te maken voor de voorzitter.  
 

6. 2e Bestuursrapportage 2024 (politieke bespreking) 
Er worden door de domeinleden vragen gesteld die door de wethouder worden beantwoord.  
Het domein bespreekt het voorstel met het volgende beslispunt: 
1. Kennis te nemen van de 2e bestuursrapportage 2024. 
2. Stemt in met de uit de 2e bestuursrapportage 2024 voortvloeiende begrotingswijzigingen. 
3. Stemt in met het instellen van de nieuwe reserves: 

a. Ontwikkeling re-integratieketen 
b. Participatiewet in balans 
c. Alleenverdienersproblematiek 
d. Nieuwe maasbrug 
e. Cultuurmakers 
f. Groot onderhoud civiele kunstwerken. 
g. Subsidiekader meerjarige dynamiek professionele kunst Maastricht 

4. Stemt in met het opheffen van de reserve “eigen risico wettelijke aansprakelijkheid. 
5. Stemt in met het uitruilen van de beschikbare investeringsruimte tussen de MJIP-kredieten 
    (meerjareninvesteringsplan) “Sluisdeuren” en “Sierhekwerken” indien dit nodig blijkt. 
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6. Stemt in met de in aanvulling op de situaties gemeld in artikel 12 lid 4 van de financiële 
    verordening gemeente Maastricht afwijkingen van de begroting als acceptabel te  
    beschouwen als de raad via een raadsinformatiebrief dan wel uiterlijk in de jaarstukken    
    door het college is geïnformeerd.  
 

Toezegging:  
Wethouder Mackus zegt toe: de vraag over hoogwater veiligheid ten aanzien van de vulling 
van het fonds en de jaarlijkse onder uitputting (tevens toezegging domein fysiek).   

 

Toezegging:  
Wethouder Mackus zegt toe: de vragen over de storting in de voorziening voor de brug (het 
weekend voor) de raadsvergadering te beantwoorden inclusief de aanvullende vraag om 
een uitsplitsing te maken tussen de begroting, de eerste en de tweede bestuursrapportage 
aangaande de storting en reservering.   

 

Toezegging:  
Wethouder Mackus zegt toe: aanvullende informatie te verstrekken over de communicatie 
over de impact en maatregelen rondom stikstof.  

 
De voorzitter concludeert dat het agendapunt voldoende besproken is. Het voorstel is rijp 
voor besluitvorming. Het domein adviseert om het raadsvoorstel als bespreekstuk te 
agenderen voor de raadsvergadering van 17 december 2024. Er zijn 3 toezeggingen gedaan. 
 

7. Aanvullende toetsingscriteria voor aanwijzingsprocedure lokale publieke omroep (politieke 
bespreking) 
De heer De heer Ubags (043Vandaag i.o) heeft zich als inspreker voor dit agendapunt 
aangemeld. Hij krijgt het woord en geeft zijn visie op het voorliggend stuk meer specifiek de 
toetsingscriteria. Er worden door de domeinleden vragen gesteld aan de heer Ubags.  
 
De voorzitter schorst (om 18.25 uur) de vergadering tot 19.15 uur voor het diner.  
De vergadering wordt om 19.15 hervat. 
 
Er worden door de domeinleden vragen gesteld die door de wethouder Bastiaens worden 
beantwoord.  
Het domein bespreekt het voorstel met het volgende beslispunt: 
1. Aanvullende toetsingscriteria en bijbehorende beoordelingswijze vast te stellen, waarop 

lokale media-instellingen worden getoetst indien er bij het Commissariaat voor de Media 
meerdere aanvragen worden ingediend om per 25 juli 2025 aangewezen te worden als 
lokale publieke omroep voor de gemeente Maastricht; 

2. Het Commissariaat voor de Media middels een brief in kennis te stellen van de       
vastgestelde aanvullende toetsingscriteria. 

 

Toezegging:  
Wethouder Bastiaens zegt toe: navraag te doen bij het commissariaat voor de Media in 
hoeverre het criterium 5 strijdig is met de wettelijke regels voor toetsingscriteria en de 
gemeenteraad daarover voor (het weekend) de raadsvergadering te informeren. 

 
De voorzitter concludeert dat het agendapunt voldoende besproken is. Het domein adviseert 
om het raadsvoorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 17 
december 2024. Er is 1 toezegging gedaan. 
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8. Internationale arbeidsmarktaanpak Zuid-Limburg 
Het domein krijgt een presentatie en gaat met elkaar en de ambtenaar in gesprek. De 
presentatie is gepubliceerd. Het gaat over de ontwikkelingen over de ontwikkelingen van de 
internationale arbeidsmarkt Zuid-Limburg in het programma Maastricht Region. Mevrouw 
Corsius-Corvers gaat in op: de sturing van de integrale dienstverlening en de internationale 
arbeidsmarkt, de uitvoering van het meerjarenprogramma gericht op het toewerken naar 
een euregionale coalitie en samenwerking.  
 
Er ligt geen raadsvoorstel voor en dus is er geen besluitvorming aan de orde. 
De voorzitter concludeert dat het agendapunt voldoende besproken is. 
 

9. Sluiting (mondeling) 
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering. 
 
 


